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Styremøtereferat 18.03.2024 
 
Dato: 2024.04.08 
Sted: Skjærviken båtforening 
Deltakere: 
 

Marius Einarsen  x 

Anders Agnalt  x 

Rino Bangor  x  

Roger Thorvaldsen  x 

Jon Vidar Lauritzen  x 

Gerd Runhovde  x 

Tore Hunn  x 

 
Agenda: 

1. Leder av båtforeningen har meldt inn til styret ett ønske om å trekke seg som leder pga brudd på 
en en direkte instruks i bruk av kran i båthavna. 

2. evt: 
 

Referat: 

1. Leder informerer om årsak til at han velger å trekke seg. Kran på båthavna er for tiden ikke 
godkjent for bruk. Leder sendte ut mail om at kran ikke skulle brukes, men allikevel har den blitt 
brukt. Leder føler ett ansvar for at det skal skje noe ved bruk av kranen når den ikke er godkjent 
for bruk. Det ble snakket om ansvar hvis noe skulle skje. 
Det ble også diskutert hva styret skal gjøre for at slike hendelser ikke skal skje igjen. 
Det ble enighet om at styret sender et skriftlig varsel til den/ de det gjelder. Denne varsel betyr 
at styret ikke godtar slike hendelser i fremtiden. Advarselen håper vi fører til en stopp for videre 
instruksbrudd. Saken er tatt opp med de det gjelder.   
Det ble også snakket om HMS, risikovurdering av havna. Denne saken skal styret jobbe videre 
med.  
Styret oppfordrer Marius Einarsen til å fortsette som leder.  
 

2. Det ble snakket om at båtforeningen er en organisasjon som en yndet på frivillighet og ett ønske 
om at båtfolket skal ha det bra. Det ble ulike reaksjoner i etterkant av medlemsmøte hvor 
kommunikasjonsformen til tider kan være noe «klagete»/ sytete». Styret ønsker en slutt på 
dette. Styret oppfordrer til at «gamle saker» nå må få ligge og at vi må rette fokuset fremover, 
slik at båtforeningen kan ha fokus på andre viktige saker for båtforeningen.  

 

Referent og sekretær: 

Gerd Runhovde 

Skjærviken Båtforening 


